
Docent Martin Balík, z Všeobecné fakultní
nemocnice v Praze: Tohle dál nejde, bránit
lidem! Nelze do nekonečna nechávat
republiku uzavřenou v krunýři
koronavirových restrikcí!
- CZ24 News | 20. listopadu 2020

ČESKO: Docent Martin Balík, vedoucí lékař z Kliniky anesteziologie, resuscitace a
intenzivní medicíny Všeobecné fakultní nemocnice v Praze má za to, že nelze do nekonečna
nechávat republiku uzavřenou v krunýři koronavirových restrikcí. Jak si teda představuje
budoucnost Česka? Nahlédněte.

Martin Balík je veřejnosti znám jako lékař, který pečoval o jednoho z prvních taxikářů nakažených v
Česku. Ačkoli měl jeho pacient na mále, Balík se svým týmem ho dokázal udržet naživu.

A dnes v rozhovoru říká, že Česko nemůže žít v krunýři koronavirových restrikcí věčně.

„Domnívám se, že monitoringem epidemiologických dat a pozvolným uvolňováním opatření
dospějeme do určité rovnováhy. Nemyslím si, že to bude tak tragické, že bychom museli být stále
zavření. Najdeme rovnováhu, jak vybalancovat potřeby většinové společnosti, potřeby mladých lidí a
lidí v produktivním věku versus potřeba ochrany 4-5 % občanů z rizikových skupin,“ zdůraznil Balík.

„Myslím, že není možné věčně bránit většinové společnosti normálně žít, je potřeba ji edukovat k
odpovědnosti a solidaritě s ohroženými skupinami obyvatel,“ pokračoval.

Mladí lidé tak či onak hledají cesty, jak se setkat. Nevidí se sice ve škole, ale pořádají kupříkladu
domácí party.
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Osobně považuje za pozitivní, že sice pozvolna, ale slábne tlak na nemocnice a jestliže reprodukční
číslo kleslo na hodnotu 0,8, tak je čas opatření rozvolňovat.
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